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Abstract (en)
[origin: US4584942A] The cylinder is provided with a radial insertion slot forming in its inner portion a widened cavity. One of the walls of the slot is
provided with a receiving groove of which the median plane forms with the wall of the slot an acute angle of the order of 30 DEG . The folded end
reinforced by a spring-steel blade of the blanket is inserted into the slot and thrusted by using a thin piece of sheet-metal or a spatula until, due to
the return force of the blanket, it engages the opening of the groove. Then, the blanket is pulled outwards so that the reinforced end penetrates into
the groove. Subsequently, the second end of the blanket is attached in the known fashion to a stretching pivot. The length, in the peripheral direction,
of the bottom of the widened cavity is greater than the width of the folded end of the blanket, and the width of the outer portion of the radial slot is
smaller than the width of the folded end.

Abstract (fr)
Le cylindre (2) est muni d'une fente d'insertion radiale (6) formant en sa partie intérieure un logement élargi (16). L'une des parois (12, 13) de la
fente (6) est munie d'une rainure de réception dont le plan médian (23) forme avec la paroi (12) de la fente (6) un angle aigu (β) de l'ordre de 30°.
L'extrémité repliée (7) et renforcée par une lamelle d'acier à ressorts du blanchet (3) est insérée dans la fente (6) et poussée par une tôle mince
ou spatule jusqu'à ce que, sous l'effet du rappel du blanchet (3), elle s'engage dans l'embouchure de la rainure. Ensuite le blanchet est tiré vers
l'extérieur de sorte que l'extrémité renforcée (7) pénètre dans la rainure. Par la suite, la seconde extrémité du blanchet est fixée de manière connue
sur un pivot de tension (19). La longueur (b), dans le sens périphérique, du fond du logement élargi (16) est supérieure à la largeur de l'extrémité
repliée (7) du blanchet (3) tandis que la largeur (d) de la partie extérieure de la fente radiale (6) lui est inférieure.
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